
Tak příště zase          19.2.2012 
 
G1, OSK Olomouc „B“: TJ OP Prostějov    8:148 (3:50, 2:44, 3:32, 0:22) 
Body: Blahutová 3 – TH 1/1, Sprušanská 2-1/0, Bortlová 2, Plachá 1-2/1, Šťastná a Vychodilová 0-
2/0, Benešová, Bundilová, Eliášová, Grambalová, Pazderová, Peřinová, Trčková  a Válová 0. 
TH 8/2 = 25%. F- 8. 
 
G2, OSK Olomouc „B“: TJ OP Prostějov   16:150 (3:40, 8:16, 3:58, 2:36) 
Body: Peřinová 3-4/1, Plachá 2-4/0, Bundilová, Eliášová, Pazderová, Sprušanská a Vychodilová 2, 
Bortlová 1-2/1, Blahutová a Grambalová 0-2/0, Benešová, Šťastná, Trčková a Válová 0. TH 14/2 = 
14%. F- 10. 
 
Tak rychle, jako přilétne letní krupobití, napáchá škody a zase stejně rychle odejde, je třeba brát naše 
vzájemná utkání s Prostějovem vedeným trenérkou Mazalovou. Na basketbalovou ignoranci není lék a 
s hluchým nemá smysl se dorozumívat zvyšováním hlasu. I toto je jeden z výsledků metodického 
působení tenisově basketbalového hybridu na Hané. Začíná to zájezdy fanoušků s řízkem mezi chleby 
do autobusu (okureček také byl?) a končí u mládeže na republikovém festivalu, kde si trenér nahlásí 
deset svých  hráček (!?) do 1. i 2. pětky All Stars, jako by snad celou soutěž vyhrál a jiné týmy tam 
nebyly (tato superostuda koluje po internetu, lze ji vyhledat na webu minibasketbalu), anebo v tomto 
případě „ukotvením“ vysokých hráček do omezeného prostoru, aby poziční zisky byly co největší. Že 
právě pro tyto hráčky je tento způsob hry jejich budoucí likvidací musí trenérce říct někdo s 
basketbalovým vzděláním. Ovšem to by tam někdo takový musel být, resp. klub by musel změnit 
basketbalovou filozofii. Jenže vyhrávat se musí, to pak padají hlavy,  a o 150 bodů v 11 letech chutná 
tak sladce, že. 
 
My jsme ze soboty na neděli vyměnili devět hráček, a ty se spolu s dalšími ze včerejška pustily do 
souboje, který napřed musely vyhrát v hlavě, aby i na hřišti měly mít nějakou naději. Každá nechť si 
spočítá, kolik zbytečného strachu a obav měla z hráčky, když ta byla teprve 2,3 metry od ní, a nakolik 
dokázala reagovat rychlostí a šikovností proti síle a výšce. Zpracování míče oběma rukama, krytí míče 
s lokty od sebe jsou již ohranou písní, ale nám se zřejmě tato melodie natolik líbí, že ji nehodláme 
opustit. Zajímavé je a bude sledovat, kdo a za jak dlouho pochopí, kudy lze a kudy nelze vést 
přihrávku. Narážím na neustálé odhazování míče přes zvednuté ruce protihráček, když už snad i  
natvrdlý by pochopil, že tudy cesta nepovede, a zvolil by třeba přihrávku spodem zem, nebo by 
soupeřku v první řadě jednoduše obešel. To jsme však zpátky u hlavy, aby dokázala vyhodnotit, jak je 
„nebezpečí“ daleko a nerozklepala se zbytečně na míli předem. 
 
Výborně se „prala“ Verča Peří. Popolykala slzičky a šla znovu do utkání, i když to bolelo. Žuža byla 
správný tahoun, přesto že i jí se tělesné hmoty nedostávalo. Eli, paradoxně se slabšími soupeři 
neviditelná, hrála bez bázně a hany a snad jí opět přistane nálepka Forest, kterou měla, když více 
využívala své přednosti. Za odolnost mohu ocenit Bony a Trči, že dnes zvládla dlouhý úsek i v těžkém 
utkání. Na Happy se už zřejmě podepsaly 2 zápasové dny, takže se častokrát na hřišti spíše motala 
jako boxer po úderu místo toho, aby si vzpomněla, co v obraně dělat s hráčkou pod košem. Chválím 
Chodí, že přišla povzbudit spoluhráčky a pomoct se zápisem u stolku, i když nedělní domácí pohoda 
mohla lákat více. 


